
Protokół nr 15/2012
z  posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej  Rady Miasta i Gminy Świerzawa
(posiedzenie wspólne z Komisją Budżetowo-Finansową, Oświaty i Spraw Społecznych 

i Komisją  Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Infrastruktury Technicznej)
  odbytego w dniu  21 marca  2012 r.

Goście zaproszeni:
1. Marian Matusiak – Przewodniczący Rady Miasta i Gminy Świerzawa
2. Józef Kołcz – Burmistrz Miasta i Gminy Świerzawa
3. Danuta Pirus – Sekretarz Miasta i Gminy Świerzawa
4. Alicja Pawlus – Kierownik MGOPS w Świerzawie
5. Władysława Tyka, Krzysztof Jagiełło - pracownicy Urzędu Miasta i Gminy 

w Świerzawie

Porządek posiedzenia: : 
1. Sprawozdanie z działalności MGOPS w Świerzawie za 2011 rok.
2. Informacja z realizacji Programu Ochrony i Promocji Zdrowia za 2011 rok.
3. Wykorzystanie środków Gminnego Programu Profilaktyki   i  Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii za 2011 rok.
4. Omówienie uchwał oraz opinia do uchwał dotyczących sesji.
5. Sprawy bieżące.

Prowadzący obrady: Marian Matusiak – Przewodniczący Rady Miasta i Gminy Świerzawa

Przewodniczący Rady MiG  otworzył   posiedzenie Komisji i stwierdził,  że  uczestniczy w nim 5 
radnych, co stanowi kworum pozwalające na prowadzenie obrad  i podejmowanie decyzji.
Następnie Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad. Nikt z członków Komisji nie 
zgłosił  uwag. Porządek  obrad został przyjęty jednogłośnie.

Ad 1. Sprawozdanie z działalności MGOPS w Świerzawie za 2011 rok.
Kierownik MGOPS w Świerzawie A.Pawlus przedstawiła sprawozdanie z działalności MGOPS za 
2011  r. Załącznik. 
Nikt z członków Komisji nie zabierał głosu w dyskusji nad przedstawionym sprawozdaniem.

Ad.2. Informacja z realizacji Programu Ochrony i Promocji Zdrowia za 2011 rok.
Sekretarz  MiG  D.  Pirus  przedstawiła   informację  z  realizacji  Programu  Ochrony  i  Promocji 
Zdrowia za 2011 r. Załącznik.
Nikt z członków Komisji nie zabierał głosu w dyskusji nad przedstawioną informacją.
Ad 3. Wykorzystanie środków Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii za 2011 rok.
Pracownica Urzędu MiG w Świerzawie W. Tyka przedstawiła informację na temat wykorzystania 
środków  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych, 
Przeciwdziałania Narkomanii za 2011 rok. Załącznik.
W trakcie dyskusji nad przedstawioną informacją poruszano sprawy dotyczące dofinansowywania 
Biesiady Abstynenckiej dla członków Klubu Abstynenta „Odnowa” w Świerzawie, zakupu nagród 
dla  członków Klubu,  zakupu  urządzeń  na  place  zabaw dla  dzieci,  przy współudziale  środków 
pochodzących z funduszu przeciwalkoholowego, zakup stołów do tenisa stołowego.



Ad 2. Omówienie uchwał oraz opinia do uchwał dotyczących sesji.
Komisja omówiła następujące projekty uchwał na XVII sesję Rady Miasta i Gminy   Świerzawa: 

1. nr  83  w sprawie  ustalenia ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczych Straży 
Pożarnych z terenu miasta i gminy Świerzawa  – ref. D. Pirus – opinia pozytywna,

2. nr   84 zmieniająca  Uchwałę Rady Miasta  i  Gminy w sprawie nadania statutu Miejsko-
Gminnemu  Ośrodkowi  Pomocy  Społecznej  w  Świerzawie   –  ref.  D.  Pirus  –  opinia 
pozytywna,

3. nr   85  w  sprawie  przyjęcia  programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Świerzawa w 2012 roku  – 
ref.  K. Jagiełło - opinia pozytywna, 

4. nr 86 w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2013 roku – ref. 
Burmistrz J. Kołcz – opinia pozytywna,

5. nr 87 w sprawie emisji obligacji komunalnych – ref. Burmistrz J. Kołcz – opinia pozytywna.

Ad.3. Sprawy bieżące.
1. E.Grabski  zaproponował, aby  w  najbliższym  czasie  radni  wyjechali  w  teren  w  celu 

zapoznania  się  z  efektami   prac  adaptacyjnych,  jakie  zostały  wykonane  w  tzw.  Domu 
Starców w Starej Kraśnicy. W efekcie tych prac uzyskano 5 mieszkań socjalnych.
Po dyskusji  ustalono, że radni zorganizują taki wyjazd za kilka miesięcy.

2. E.  Grabski  poruszył  problem  jakości  paliwa  dostarczanego  do  kotłowni  na  biomasę 
w Świerzawie.  W paliwie  widoczne są najróżniejsze  śmieci,  które  nie  powinny się  tam 
znajdować.
Burmistrz J. Kołcz odpowiedział, że ktoś takie paliwo od dostawcy przyjmuje. Umowa na 
dostarczanie opału dokładnie precyzuje parametry, jakim ma ono odpowiadać.
R. Żukrowski – palacz w SP w Sokołowcu - potwierdził, że w paliwie rzeczywiście znajdują 
się różne śmieci. Raz zdarzyło się, że do Szkoły dostarczono zanieczyszczone paliwo, w 
wyniku czego ślimak w podajniku do pieca uległ zniszczeniu. Szkoła odstąpiła od dalszego 
używania  paliwa,  a  dostawcę  telefonicznie  poinformowano  o  tej  sytuacji.  Dostawca 
przyjechał,  odebrał  zanieczyszczone paliwo,  dostarczając  jednocześnie  nowe,  spełniające 
wymagane parametry

3. B. Szyja, E. Grabski – poruszyli problem funkcjonowania oczyszczalni ścieków, zwłaszcza
ilości ścieków dostarczanych z kanalizacji w Lubiechowej oraz ilości energii elektrycznej, 
zużywanej przez pompy tłoczące ścieki do oczyszczalni w Świerzawie. 
W ocenie Radnych, do ścieków przedostaje się woda opadowa, co wydatnie zwiększa ilość 
ścieków w tych dniach, kiedy są opady deszczu.
Burmistrz J. Kołcz przyznał, że zaraz po oddaniu kanalizacji do użytkowania taka sytuacja 
rzeczywiście miała miejsce. Jednak już po pierwszych opadach deszczu, kiedy okazało się, 
że  do  kanalizacji  przedostają  się  wody  opadowe,   wykonawca  tej  inwestycji  został 
zobowiązany  do  wykonania  prac  zabezpieczających   studzienki   kanalizacyjne.  Prace 
zostały wykonane. 

Przewodniczący  Rady stwierdził, że porządek posiedzenia został wyczerpany i zamknął obrady.
Na tym protokół zakończono.

                                                                                  Prowadzący obrady  Komisji 
                                                                         

                                                                                Marian Matusiak                          
Protokółowała:
Władysława Tyka
insp. d/s obsługi rady i jej organów
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